
1

Protokół Nr XVIII/20
z sesji Rady Miejskiej w Słupsku

w dniu 27 maja 2020 roku
Początek sesji: godzina 9.00..

1. Sprawy regulaminowe.
(czas nagrania: 0:06:02 – 0:19:20)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła 18. w obecnej kadencji sesję Rady
Miejskiej w Słupsku.
Przywitała radnych uczestniczących w obradach w trybie zdalnym, a w imieniu Wysokiej Rady,
obecnych na sali: Prezydenta Miasta Krystynę Danilecką-Wojewódzką. Zastępcę Prezydenta Miasta
Martę Makuch i Skarbnika Miasta Anna Gajdę Szewczuk oraz Przewodniczących Klubów Radnych
i radnego Kazimierza Czyża. Powitała również wszystkich oglądających obrady dzięki transmisji
online.
Ponadto  poinformowała,  iż  w trakcie  transmisji  mogą wystąpić  krótkie  opóźnienia,  w związku
z tym poprosiła  radnych oraz pozostałych uczestniczących i  oglądających obrady o cierpliwość
i zrozumienie, bo każde zgłoszenie uwag i wniosków wiąże się z czasem oczekiwania.
Następnie  powiedziała,  że  dzień  27  maja  jest  rocznicą  pierwszych  wyborów  do  samorządów
gminnych. Przypomniała, że w planie była uroczysta sesja, zaproszeni goście, odznaczenia, nadanie
tytułu,  wykład,  prezentowanie  wspólnych  dokonań  oraz  wydanie  jubileuszowej  publikacji.
Tegoroczne  obchody  upływają  jednak  w  cieniu  pandemii,  dlatego  z  przykrością  stwierdziła,
że planowanych uroczystości nie będzie. 
Jednak w tym ważnym dniu, dodała, że można pokusić się o podsumowania, o ocenę tego, co przez
30 lat udało się zrobić. Podkreśliła, że Samorząd, to coś więcej niż drogi i chodniki. Zadaniem
Samorządu jest tworzenie wspólnoty. To dialog i spotkania z mieszkańcami, konsultacje społeczne,
czy  wspólny  budżet  obywatelski.  Integracja  i  identyfikacja  z  Miastem.  To  budowanie
obywatelskości i społeczności, w której, jak pisał prof. Kotarbiński „Warto istnieć! Żeby poznać
świat, kochać kogoś, być czyimś przyjacielem lub po prostu być komuś pomocny...”.
Następnie  poprosiła  Sekretarza  obrad  radnego  Wojciecha  Gajewskiego  o  odczytanie  przesłania
z okazji 30 lecia samorządu.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Gajewski odczytał jubileuszowe przesłanie z okazji
30 lecia samorządu terytorialnego.
(Przesłanie stanowi załącznik Nr 1 do niniejszego protokołu).
Brawa.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska podziękowała  za  odczytanie  przesłania,
a następnie poprosiła radnych o potwierdzenie obecności poprzez naciśnięcie przycisku „kworum”.
Następnie przystąpiła do sprawdzenia quorum.
Na podstawie powyższej czynności, stwierdziła, że w sesji uczestniczy 23 radnych. 
Jest więc quorum umożliwiające podejmowanie prawomocnych decyzji.
(Lista  obecności  radnych  stanowi  załącznik  nr  2  do  niniejszego  protokołu.  Lista  obecności
kierowników jednostek organizacyjnych Miasta Słupska stanowi załącznik Nr 3, a lista obecności
pracowników samorządowych stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.)
Poinformowała,  że  funkcję  sekretarza  podczas  obrad  będzie  pełnić  Wiceprzewodniczący  Rady
Wojciech Gajewski, który jest obecny na sali obrad.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że do przyjęcia przez Radę
jest treść protokołu nr XVII z sesji, która odbyła się 29 kwietnia 2020 roku. Stwierdziła, że protokół
ten został radnym udostępniony w dniu 18 maja 2020 r.
Zgodnie  z  §  33.  ust.  6  Regulaminu  Pracy  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  stwierdziła,
że do wymienionego protokołu nie wniesiono zastrzeżeń ani poprawek i w związku z tym protokół
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ten uważa się za przyjęty.
Następnie przypomniała, że zawiadomienie o terminie sesji wraz z porządkiem obrad i materiałami
radni otrzymali 7 dni temu, czyli 20 maja 2020 r.
(Zawiadomienie radnych z 20 maja 2020 r., znak pisma: BRM-II.0002.4.2020 stanowi załącznik
nr 5 do niniejszego protokołu. Informacji o sesji dla Prezydenta Miasta Słupska stanowi załącznik
nr 4 do niniejszego protokołu. Informacji o sesji dla pracowników Urzędu Miejskiego w Słupsku
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.)
Przypomniała,  że  wraz  z  zawiadomieniem  poprosiła  radnych  o  zgłaszanie  do  26  maja  br.
ewentualnych wniosków do porządku obrad.
Poinformowała, że żaden wniosek od radnych nie wpłynął.
Natomiast w dniu 25 maja br. Prezydent Miasta zgłosiła wniosek o wprowadzenie do porządku
obrad  punktu  dotyczącego  pojęcia  uchwały  w  sprawie  uzgodnienia  przeprowadzenia  zabiegów
pielęgnacyjnych i cięć technicznych drzewa będącego pomnikiem przyrody, to jest druk nr 18/18.
Projekt radni otrzymali w dniu jego złożenia. 
(Wniosek o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały druk nr 18/18 stanowi załącznik
nr 8 do niniejszego protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zgłosić wniosek w sprawie porządku obrad?  
Nikt z radnych nie zgłosił  się,  więc poddała pod głosowanie wprowadzenie do porządku obrad
projektu  uchwały  w  sprawie  uzgodnienia  przeprowadzenia  zabiegów  pielęgnacyjnych  i  cięć
technicznych drzewa będącego pomnikiem przyrody. 
Zaproponowała, aby w przypadku wprowadzenia do porządku tego projektu, był on omawiany jako
punkt 18A.

Wyniki głosowania

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna  Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska  uzupełniła
porządek obrad o punkt dotyczący podjęcia uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia
zabiegów pielęgnacyjnych i cięć technicznych drzewa będącego pomnikiem przyrody.

Następnie stwierdziła, że  Rada Miejska w Słupsku obradować będzie zgodnie porządkiem obrad
przesłanym w zawiadomieniu i uzupełnionym w dniu dzisiejszym. 

Porządek obrad:

1. Sprawy regulaminowe.

2. Sprawozdanie  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Rodzinie  w  Słupsku  z  działalności
Ośrodka w 2019 r.

3. Sprawozdanie  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Rodzinie  w  Słupsku  z  realizacji  w  2019  r.
Słupskiego programu wspierania rodziny i rozwoju pieczy zastępczej na lata 2018-2020.

4.  Ocena zasobów pomocy społecznej za 2019 rok. 

5.  Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  za  2019  rok  z  realizacji  Miejskiego  Programu
Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień.
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6.  Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  za  2019  rok  z  realizacji  Miejskiego  Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-
2020.

7.  Sprawozdanie  z  realizacji  zapisów  Programu  współpracy  Miasta  Słupska  z  organizacjami
pozarządowymi na 2019 rok.

8.  Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  pomocy  udzielonej  na  podstawie  Uchwały
Nr V/33/2011 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 26 stycznia 2011 r. w sprawie szczegółowych
zasad,  sposobu  i  trybu  umarzania,  odraczania  lub  rozkładania  na  raty  cywilnoprawnych
należności pieniężnych Miasta Słupska i jednostek podległych oraz wskazania organów do tego
uprawnionych, za okres od 1 stycznia do 31 grudnia 2019 roku. 

9.  Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  niezrealizowanych  uchwał  Rady  Miejskiej
w Słupsku podjętych w latach 1999-2019 (stan na dzień 10.03.2020 r.).

10.  Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej  w  Słupsku
podjętych na sesji 18 grudnia 2019 r. (wg stanu na dzień 21 lutego 2020 r.)

11. Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Słupsku podjętych na sesjach w dniach
29 stycznia 2020 r. (wg stanu na dzień 20 kwietnia 2020 r.) oraz 26 lutego 2020 r. (wg stanu na
dzień 29 kwietnia 2020 r.).

12. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok (druk nr 18/3).
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok (druk nr 18/4).

14. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok (druk nr 18/5).
15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok (druk nr 18/16).

16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska na lata
2020-2037 (druk nr 18/17).

17. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/628/17 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
28 grudnia 2017 roku w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa drogo-
wego dróg publicznych, dla których zarządcą jest Prezydent Miasta Słupska (druk nr 18/2).

18. Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik przyrody
rosnącego w granicach administracyjnych miasta Słupska (druk nr 18/1)

18a.Podjęcie uchwały  w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyjnych i cięć
technicznych drzewa będącego pomnikiem przyrody (druk nr 18/18).

19. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji o obniżenie podatku od lokali przeznaczonych
na działalność gospodarczą (druk nr 18/13)

20. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia Prezydentowi Miasta Słupska
(druk nr 18/6).

21. Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia Prezydentowi Miasta Słupska
(druk nr 18/7).

22. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (druk nr 18/8).

23.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  skargi  na  kierownika  miejskiej  jednostki  organizacyjnej  -
Dyrektora Zarządu Infrastruktury Miejskiej w Słupsku (druk nr 18/9).

24. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na bezczynność Prezydenta Miasta Słupska (druk nr 18/10).

25.Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  kierownika  miejskiej  jednostki
organizacyjnej - dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Słupsku (druk nr 18/11).

26. Podjęcie uchwały w sprawie skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska (druk nr 18/12).
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27. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty
udzielonej  przy  sprzedaży  mieszkania  położonego  w  Słupsku  przy  ul.  Armii  Krajowej
(druk nr 18/14).

28. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty
udzielonej  przy  sprzedaży  mieszkania  położonego  w  Słupsku  przy  ul.  Sygietyńskiego
(druk nr 18/15)

29. Interpelacje i zapytania radnych.

30. Sprawy bieżące.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska przed przejściem do realizacji porządku obrad
przypomniała,  że  po  zgłoszeniu  się  do  dyskusji,  udzieli  głosu  radnym  zgodnie  z  kolejnością
zgłoszeń. Nadmieniła, że po udzieleniu głosu radny musi zadzwonić pod podany wcześniej numer
telefonu.  Poprosiła  radnych  o  wyciszenie  transmisji  podczas  wypowiedzi,  aby  nie  doszło
do sprzężeń. 

Przypomniała  także,  iż  po  rozpoczęciu  głosowania  przyciski  do  głosowania  pojawią  się
automatycznie.  A  w  związku  z  opóźnieniem  w  transmisji,  poprosiła  radnych  o  dodatkowe
sprawdzenie  tytułu  głosowania  wyświetlającego  się  nad  przyciskami  tak,  aby  radny  nie  miał
wątpliwości w jakiej sprawie głosuje.

Ad.pkt.2  Sprawozdanie  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Rodzinie  w  Słupsku
z działalności Ośrodka w 2019 r.

(czas nagrania: 0:19:21 – 0:21:37)

(Sprawozdanie Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Słupsku z działalności Ośrodka
w 2019 r. stanowi załącznik Nr 9 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z art. 110 ust. 9
Ustawy z  dnia  12 marca  2004 r.  o  pomocy społecznej,  kierownik  ośrodka pomocy społecznej
składa  radzie  gminy  coroczne  sprawozdanie  z  działalności  ośrodka  oraz  przedstawia  potrzeby
w zakresie pomocy społecznej.
W dniu 31 marca br. wpłynęło do Rady Miejskiej  sprawozdanie Dyrektora Miejskiego Ośrodka
Pomocy  Rodzinie  w  Słupsku  z  działalności  za  2019  rok  wraz  z  wnioskami,  potrzebami
i zagrożeniami. 
Dodała, że ww. sprawozdanie zostało przekazane radnym do zapoznania się 1 kwietnia.
Poinformowała,  że  sprawozdanie  było  przedmiotem  obrad  Komisji  Spraw  Społecznych,  która
zaopiniowała je pozytywnie. Dodała, że Komisja zwróciła również szczególną uwagę na wykaz
wniosków, potrzeb i zagrożeń, który umieszczony jest w prezentowanym dokumencie na stronach
107, 108 i 109.
(Opinia Komisji Spraw Społecznych stanowi załącznik Nr 10 do niniejszego protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie, bądź zgłosić pytania?
Nikt z radnych nie zgłosił się.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska wobec  braku  zgłoszeń  pytań  i  uwag
stwierdziła,  że Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Rodzinie  w  Słupsku  wywiązał  się
z  obowiązku  ustawowego  i  złożył  Radzie  Miejskiej  sprawozdanie  z  działalności  Ośrodka
w 2019 roku oraz przedstawił potrzeby w zakresie pomocy społecznej.

Ad.pkt.3  Sprawozdanie  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Rodzinie  w  Słupsku  z  realizacji
w 2019 roku Słupskiego programu wspierania rodziny i rozwoju pieczy zastępczej
na lata 2018-2020.
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(czas nagrania: 0:21:38 – 0:23:34)

(Sprawozdanie Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Słupsku z realizacji w 2019 r. Słupskiego
programu wspierania rodziny i  rozwoju  pieczy zastępczej  na lata  2018-2020 stanowi załącznik
Nr 11 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  zgodnie  z  punktem 7.
Programu przyjętego przez Radę Miejską uchwałą nr XLVI/634/17 z 28 grudnia 2017 r., Miejski
Ośrodek Pomocy Rodzinie  ma obowiązek każdego roku przedstawić  Radzie  za  pośrednictwem
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych sprawozdanie z realizacji Programu.
Dodała, że sprawozdanie za rok ubiegły wpłynęło do Rady 30 marca, a w dniu następnym radni
otrzymali je do zapoznania.
Poinformowała,  że  sprawozdanie  było  przedmiotem  obrad  Komisji  Spraw  Społecznych,  która
zaopiniowała je pozytywnie. 
(Opinia Komisji Spraw Społecznych stanowi załącznik Nr 12 do niniejszego protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie bądź zgłosić pytania?
Nikt z radnych nie zgłosił się.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska wobec  braku  zgłoszeń  pytań  i  uwag
stwierdziła,  że Miejski  Ośrodek Pomocy Rodzinie w Słupsku przedstawił  Radzie Miejskiej
sprawozdanie  z realizacji w 2019 r. Słupskiego programu wspierania rodziny i rozwoju pieczy
zastępczej na lata 2018-2020.

Ad.pkt.4 Ocena zasobów pomocy społecznej za 2019 rok.
(czas nagrania: 0:23:34 – 0:25:02)

(Ocena zasobów pomocy społecznej za 2019 rok stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z art. 16a, ust. 4
ustawy z dnia 12 marca 2004 r.  o pomocy społecznej, organ wykonawczy jednostki samorządu
terytorialnego przedstawia radzie gminy co roku ocenę - do dnia 30 kwietnia.
Prezydent Miasta Słupska w dniu 30 kwietnia 2020 r. przedłożyła Radzie ocenę za 2019 rok, którą
w tym samym dniu otrzymali radni do zapoznania.
Poinformowała,  że  sprawozdanie  było  przedmiotem  obrad  Komisji  Spraw  Społecznych,  która
przyjęła je do wiadomości. 
(Opinia Komisji Spraw Społecznych stanowi załącznik Nr 14 do niniejszego protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie bądź zgłosić pytania?
Nikt z radnych nie zgłosił się.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska wobec  braku  zgłoszeń  pytań  i  uwag
stwierdziła, że Prezydent Miasta Słupska wywiązał się z obowiązku ustawowego i przedstawił
Radzie Miejskiej w Słupsku ocenę zasobów pomocy społecznej za 2019 rok.

Ad.pkt.5  Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  za  2019  rok  z  realizacji  Miejskiego
Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień.

(czas nagrania: 0:25:12 – 0:27:50)

(Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  za  2019  rok  z  realizacji  Miejskiego  Programu
Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów Uzależnień  stanowi  załącznik  Nr   15  do  niniejszego
protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  zgodnie  pkt.  IX.4.1
Programu przyjętego przez Radę Miejską Uchwałą Nr V/65/19  z  27 lutego 2019 r.   Prezydent
Miasta  składa  Radzie  Miejskiej  roczne  sprawozdanie  z  wykonania  zadań  objętych  tym
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dokumentem, w terminie do 31 marca.
Sprawozdanie za rok ubiegły wpłynęło do Rady 18 marca i w tym dniu Przewodnicząca przekazała
je radnym do zapoznania.
Nadmieniła,  że  sprawozdanie  było  przedmiotem  obrad  Komisji  Spraw  Społecznych,  która
zaopiniowała je pozytywnie.
(Opinia Komisji Spraw Społecznych stanowi załącznik Nr 16 do niniejszego protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie?
Nikt z radnych nie zgłosił się.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska wobec  braku  zgłoszeń  pytań  i  uwag
stwierdziła, że  Prezydent  Miasta  wywiązał  się  z  obowiązku  nałożonego  na  niego  Uchwałą
Nr V/65/19 z 27 lutego 2019 r. i złożył Radzie Miejskiej sprawozdanie za 2019 rok z realizacji
Miejskiego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Uzależnień.

Ad.pkt.6  Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  za  2019  rok  z  realizacji  Miejskiego
Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy
w Rodzinie na lata 2016-2020.

(czas nagrania: 0:27:51 – 0:29:55)

(Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  za  2019  rok  z  realizacji  Miejskiego  Programu
Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-
2020 stanowi załącznik Nr 17 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że zgodnie z punktem X.2
Programu  przyjętego  przez  Radę  Miejską  Uchwałą  Nr  XXIV/288/16  z  27  kwietnia  2016  r.,
raz  w  roku  sporządzane  jest  sprawozdanie  z  realizacji  tego  Programu  i  przedkładane  Radzie
Miejskiej w terminie do 31 marca.

Sprawozdanie  za  rok  ubiegły  wpłynęło  do  Rady  27  marca,  i  w  tym  dniu  radni  je  otrzymali
do zapoznania.
Dodała, że Komisji Spraw Społecznych zaopiniowała sprawozdanie  pozytywnie.
(Opinia Komisji Spraw Społecznych stanowi załącznik Nr 18 do niniejszego protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie bądź zgłosić pytania?
Nikt z radnych nie zgłosił się.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska wobec  braku  zgłoszeń  pytań  i  uwag
stwierdziła, że  Prezydent  Miasta  wywiązał  się  z  obowiązku  i  przedłożył  Radzie  Miejskiej
sprawozdanie  za  2019  rok  z  realizacji  Miejskiego  Programu  Przeciwdziałania  Przemocy
w Rodzinie oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2016-2020.

Ad.pkt.7  Sprawozdanie  z  realizacji  zapisów  Programu  współpracy  Miasta  Słupska
z organizacjami pozarządowymi na 2019 rok.

(czas nagrania: 0:29:55 – 0:32:07)

(Sprawozdanie  z  realizacji  zapisów  Programu  współpracy  Miasta  Słupska  z  organizacjami
pozarządowymi na 2019 rok stanowi załącznik Nr 19 do niniejszego protokołu). 

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że zgodnie z art.  5a ust.  3
ustawy  z  dnia  24  kwietnia  2003  r.  o  działalności  pożytku  publicznego  i  wolontariacie  organ
wykonawczy jednostki samorządu terytorialnego, nie później niż do 31 maja każdego roku, jest
zobowiązany przedłożyć organowi stanowiącemu sprawozdanie z realizacji programu współpracy
za rok poprzedni.

W dniu 15 maja Prezydent Miasta przedłożyła sprawozdanie z realizacji Programu za poprzedni rok
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i w tym samym dniu sprawozdanie otrzymali radni do zapoznania.
Ponadto  dodała,  że  dokument  został  przygotowany zgodnie  z  załącznikiem nr  6  do  Programu
przyjętego do realizacji Uchwałą Nr III/29/18 Rady Miejskiej w Słupsku z 28 grudnia 2018 r.
Nadmieniła, że sprawozdanie było przedmiotem obrad Komisji Spraw Społecznych oraz Komisji
Edukacji, które zaopiniowały je pozytywnie.  
(Opinie Komisji stanowią załączniki Nr 20 i 21 niniejszego protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie bądź zgłosić pytania?
Nikt z radnych nie zgłosił się.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska wobec  braku  zgłoszeń  pytań  i  uwag
stwierdziła, że Prezydent  Miasta  wypełniła  obowiązek  ustawowy  i  przedłożyła  Radzie
Miejskiej sprawozdanie z realizacji  Programu współpracy Miasta Słupska z organizacjami
pozarządowymi w 2019 roku.

Ad.pkt.8  Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  pomocy  udzielonej  na  podstawie
Uchwały  Nr  V/33/2011  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia  26  stycznia  2011  r.
w  sprawie  szczegółowych  zasad,  sposobu  i  trybu  umarzania,  odraczania
lub rozkładania na raty cywilnoprawnych należności pieniężnych Miasta Słupska
i jednostek podległych oraz wskazania organów do tego uprawnionych, za okres
od 1 stycznia do 31 grudnia 2019 roku.

(czas nagrania: 0:32:07 – 0:34:33)

(Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  pomocy  udzielonej  na  podstawie  Uchwały
Nr V/33/2011 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 26 stycznia 2011 r. w sprawie szczegółowych zasad,
sposobu  i  trybu  umarzania,  odraczania  lub  rozkładania  na  raty  cywilnoprawnych  należności
pieniężnych  Miasta  Słupska  i  jednostek  podległych  oraz  wskazania  organów  do  tego
uprawnionych,  za  okres  od  1  stycznia  do  31  grudnia  2019  roku  stanowi  załącznik  Nr  22
do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska  poinformowała,  że  zgodnie  z  §  11  ust.  2
Uchwały Nr  V/33/11 Rady Miejskiej  w Słupsku z  dnia  26  stycznia  2011 r.,  Prezydent  Miasta
Słupska  przedłożyła  Radzie  Miejskiej  sprawozdanie  z  pomocy  udzielonej  na  podstawie  ww.
uchwały. 
Dodała, że sprawozdanie radni otrzymali 2 marca br.
Poinformowała  również,  że  Komisja  Finansów  zapoznała  się  ze  sprawozdaniem,  a  Komisja
Gospodarki Komunalnej przyjęła je do wiadomości.
(Opinia  Komisji  Gospodarki  Komunalnej  stanowi  załączniki  Nr  23  do  niniejszego  niniejszego
protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie bądź zgłosić pytania?
Nikt z radnych nie zgłosił się.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska wobec  braku  zgłoszeń  pytań  i  uwag
stwierdziła, że Prezydent Miasta  Słupska  przedłożyła  Radzie  Miejskiej  sprawozdanie
z pomocy udzielonej na podstawie Uchwały Nr V/33/2011 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia
26 stycznia 2011 r. w sprawie szczegółowych zasad, sposobu i trybu umarzania, odraczania
lub rozkładania na raty cywilnoprawnych należności pieniężnych Miasta Słupska i jednostek
podległych  oraz  wskazania  organów  do  tego  uprawnionych,  za  okres  od  1  stycznia
do 31 grudnia 2019 roku.

Ad.pkt.9  Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  niezrealizowanych  uchwał  Rady
Miejskiej w Słupsku podjętych w latach 1999-2019 (stan na dzień 10.03.2020 r.).

(czas nagrania: 0:34:39 – 0:37:36)
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(Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z niezrealizowanych uchwał Rady Miejskiej w Słupsku
podjętych w latach 1999-2019 (stan na dzień 10.03.2020 r.) stanowi załącznik Nr 24 do niniejszego
protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  poinformowała,  że  18  marca  2020  r.
przekazała  radnym sprawozdanie  Prezydenta Miasta  Słupska z  niezrealizowanych uchwał Rady
Miejskiej w Słupsku podjętych w latach 1999-2019 (stan na dzień 10.03.2020 r.).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Nikt z radnych nie zgłosił się.
Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  zgodnie  z  §  29  ustęp  3
Regulaminu pracy Rady Miejskiej w Słupsku, Rada przyjmuje ww. sprawozdanie w głosowaniu.
Następnie poddała sprawozdanie pod głosowanie.

Wyniki głosowania

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna  Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ (1)
Paweł Szewczyk 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
przyjęła  sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  niezrealizowanych  uchwał  Rady
Miejskiej w Słupsku podjętych w latach 1999-2019 (stan na dzień 10.03.2020 r.).

Ad.pkt.10  Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej
w  Słupsku  podjętych  na  sesji  18  grudnia  2019  r.  (wg  stanu  na  dzień
21 lutego 2020 r.)

(czas nagrania: 0:37:36 – 0:40:28)

(Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Słupsku podjętych
na sesji 18 grudnia 2019 r. (wg stanu na dzień 21 lutego 2020 r.) stanowi załącznik Nr 25 do
niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  27  lutego  2020  r.
przekazała radnym sprawozdanie  Prezydent Miasta Słupska z   realizacji uchwał Rady Miejskiej
w Słupsku podjętych na sesji 18 grudnia 2019 r.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Nikt z radnych nie zgłosił się.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska wobec braku zgłoszeń poddała sprawozdanie
pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
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Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna  Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
przyjęła  sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej
w Słupsku podjętych na sesji 18 grudnia 2019 r. (wg stanu na dzień 21 lutego 2020 r.)

Ad.pkt.11 Sprawozdanie z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Słupsku podjętych na sesjach
w  dniach   29  stycznia  2020  r.  (wg  stanu  na  dzień  20  kwietnia  2020  r.)
oraz 26 lutego 2020 r. (wg stanu na dzień 29 kwietnia 2020 r.).

(czas nagrania: 0:37:36 – 0:43:05)

(Sprawozdanie  z  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  podjętych  na  sesjach  w  dniach
29 stycznia 2020 r. (wg stanu na dzień 20 kwietnia 2020 r.) oraz 26 lutego 2020 r. (wg stanu na
dzień 29 kwietnia 2020 r.) stanowi załącznik Nr 26 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska  poinformowała, że 5 maja 2020 r. przekazała
radnym sprawozdanie  Prezydent  Miasta  Słupska z  realizacji  uchwał  Rady Miejskiej  w Słupsku
podjętych  na  sesjach  w dniach   29  stycznia  2020 r.  (wg  stanu  na  dzień  20  kwietnia  2020  r.)
oraz 26 lutego 2020 r. (wg stanu na dzień 29 kwietnia 2020 r.).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Nikt z radnych nie zgłosił się.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska wobec braku zgłoszeń poddała sprawozdanie
pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona
Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Lewenstam 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
przyjęła  sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  realizacji  uchwał  Rady  Miejskiej
w Słupsku podjętych na sesjach w dniach  29 stycznia 2020 r. (wg stanu na dzień 20 kwietnia
2020 r.) oraz 26 lutego 2020 r. (wg stanu na dzień  29 kwietnia 2020 r.).

Ad pkt 12.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na  2020 rok (druk
nr 18/3).

(czas nagrania: 0:43:14 – 0:46:36)

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 27 do niniejszego protokołu).
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 15 maja.
Poprosiła  Skarbnika  Miasta  Słupska  Annę  Gajdę-Szewczuk  o  przedstawienie  projektu



10

i uzasadnienia.

Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda  –  Szewczuk przedstawiła  radnym  projekt  uchwały
wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisje: Finansów, Spraw
Społecznych i Edukacji zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki Nr 28, 29 i 30 do niniejszego protokołu).
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu?
Nikt z radnych się nie zgłosił.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur
Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Lewenstam 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian  w budżecie  Miasta
Słupska na 2020 rok.
(Uchwała  Nr  XVIII/323/20  w sprawie  zmian w budżecie  Miasta  Słupska na 2020 rok  stanowi
załącznik Nr 31 do niniejszego protokołu).

Ad pkt 13.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na  2020 rok (druk
nr 18/4).

(czas nagrania: 0:46:37 – 0:49:31)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 32 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 15 maja.
Komisje: Edukacji i Finansów zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki Nr 33 i 34 do niniejszego protokołu).
Poprosiła  Skarbnika  Miasta  Słupska  Annę  Gajdę-Szewczuk  o  przedstawienie  projektu
i uzasadnienia.

Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda  –  Szewczuk przedstawiła  radnym  projekt  uchwały
wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie tego dokumentu?
Nikt z radnych się nie zgłosił.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
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Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr
Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski, Aldona
Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Lewenstam 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  zmian  w budżecie  Miasta
Słupska na 2020 rok.
(Uchwała  Nr  XVIII/324/20 w sprawie  zmian w budżecie  Miasta  Słupska na 2020 rok  stanowi
załącznik Nr 35 do niniejszego protokołu).

Ad pkt 14.  Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na  2020 rok (druk
nr 18/5).

(czas nagrania: 0:49:32 – 1:13:32)

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 36 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali 15 maja. Był on przedmiotem obrad Komisji. Odczytała opinie Komisji

Komisja Edukacji przyjęła  ww. projekt  uchwały do wiadomości  i  oczekuje na przedstawienie
przez Dyrektora Zarządu Infrastruktury Miejskiej w Słupsku szczegółowych wyjaśnień w sprawie
propozycji  zwiększenia  planu  wydatków  w  dziale  600   rozdziale  60016,  na  realizację  zadań
pn.  „Budowa  ulicy  Legionów  Polskich  wraz  z  przebudową  ulicy  Zaborowskiej  w  Słupsku”
oraz  „Przebudowa  linii  energetycznej  15kV  ze  zmianą  trasy  w  związku  z  przebudową  ulicy
Chełmońskiego  w  Słupsku”  i  odniesienie  się  do  uwag  radnych  takich  jak:  możliwość
wyegzekwowania odszkodowania od wykonawcy i projektanta, przedłożenie kosztorysów zadań,
uzyskanie opinii inspektora nadzoru odnośnie  inwestycji na ulicy Chełmońskiego.
Komisja  Gospodarki  Komunalnej nie  wydała  opinii  –  głosowanie  nierozstrzygnięte,
i  jednocześnie zgłosiła wniosek do Prezydent  o przygotowanie informacji  na temat  możliwości
wyegzekwowania kwoty za szkodę, która powstała w wyniku projektowania ulicy Legionów.
Komisja  Finansów zaopiniowała  projekt  pozytywnie  wraz  z  zapowiedzianą  przez  Prezydent
autopoprawką dotyczącą wykreślenia 50 tys. zł. na montaż barierek przy ul. Legionów Polskich.
(Opinie Komisji stanowią załączniki Nr 37,38 i 40 do niniejszego protokołu).

Następnie poinformowała, że w dniu 25 maja br. Prezydent Miasta Słupska wniosła autopoprawkę
do projektu, którą radni otrzymali tego samego dnia.

(Autopoprawka  Prezydent  Miasta  Słupska  –  pismo  z  25  maja  2020  r.  znak:BM-RPB-
III.3021.16.2020 stanowi załącznik Nr 41 do niniejszego protokołu).

Ponadto poinformowała,  że w dniu 25 maja Przewodniczący Klubu Radnych PiS zwrócił  się o
udostępnienie kserokopii dzienników budów zadań inwestycyjnych: 
- budowa ulicy Legionów Polskich wraz z przebudową ulicy Zaborowskiej w Słupsku
-  oraz  przebudowa  linii  energetycznej  15kV ze  zmianą  trasy  w  związku  z  przebudową  ulicy
Chełmońskiego.
I dokumenty te otrzymał w tym samym dniu.
Przypomniała, że w dniu wczorajszym jeszcze przekazała radnym dodatkowe informacje Prezydent
Miasta dotyczące przełożenia kabli SN 15kV przy ul. Chełmońskiego.
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(Pismo Prezydenta Miasta Słupska z 22 maja 2020 r. w sprawie przełożenia kabli SN 15kV przy
ul. Chełmońskiego stanowi załącznik Nr 42 do niniejszego protokołu).
Poprosiła  Skarbnik  Miasta  Słupska  Annę  Gajdę-Szewczuk  o  przedstawienie  projektu
wraz z autopoprawką oraz odniesienie się do wniosków i uwag Komisji.

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda Szewczuk przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką
i uzasadnieniem.

Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka  nawiązała  do  Dnia  Samorządowca.
Przypomniała, że 30 lat temu z niektórymi radnymi rozpoczynała samorządową pracę, która jest
pracą piękną, służącą wspólnocie mieszkańców i budzącą różne emocje.
Następnie odniosła się do opinii Komisji.
Poinformowała,  że  po  dodatkowej  wizji  lokalnej  przy  ul.  Legionów  Polskich  postanowiono
o wycofaniu z projektu dodatkowych 50 tys. zł. na barierki. Podkreśliła, że w dokumentacji nie było
żadnego  błędu,  czy  niedopatrzenia.  W  czasie  robót  drogowych,  kiedy  wybierano  ziemie
z ul. Legionów Polskich, żeby ją wyprofilować wrażenie wysokości skarpy, na której jest ścieżka
rowerowa sprawiło, że ZIM zaproponował zabezpieczenie tej wysokości. 
Dodała,  że  na  dzień  dzisiejszy  proponuje  się  zabezpieczenie  skarpy  gęstą,  dobrą  zabudową
krzewami zielonymi na szczycie. Dodała, że gdyby w międzyczasie okazało się, że jednak istnieje
dla  mieszkańców  jakieś  niebezpieczeństwo,  to  zostaną  podjęte  kroki  w  celu  stabilniejszego
zabezpieczenia.
Odnosząc  się  do  inwestycji  przy  ul.  Chełmońskiego  powiedziała,  że  Dyrektor  Borecki  na
spotkaniach  klubowych  wyjaśnił  szczegóły.  Przeprosiła  radnych  za  nieścisłość  w uzasadnieniu,
która wzbudziła emocje. Mowa była o tym, że to z powodu uszkodzenia wymieniony zostanie kabel
przy ul. Chełmońskiego. Dodała, że kabel wprawdzie został uszkodzony, został także naprawiony
przez operator „Energę”, ale niestety okazało się, że wiek sprawia, iż tego naprawionego kabla nie
można przełożyć tak, żeby rzeczywiście służył i czynił zabezpieczenie łączenia energetycznego.
Zwróciła  się  do  radnych,  aby  wyrazili  zgodę  na  dodatkowe  100  tys.  zł.  na  zabezpieczenie
inwestycji, która musi być zakończona do końca czerwca.
Jednocześnie zapewniła, że przekaże rozliczenie tej inwestycji, dodatkowych zadań, kosztorysem
powykonawczym.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski zgłosił wniosek o wykreślenie z projektu
uchwały  kwoty  100.000  zł.  przeznaczonej  na  zadanie:  przebudowa  linii  energetycznej
z  przebudową  ulicy  Chełmońskiego  i  ewentualnie  zażądania  od  „Energii”  sfinansowania
przełożenia kabla.

Radny Jan Lange powiedział, że dobrym rozwiązaniem jest nasadzenie krzewów na skarpie przy
ul. Legionów Polskich zamiast barierek.
Jeśli  chodzi  o  kabel  energetyczny,  to  radni  otrzymali  szczegółowe  wyjaśnienia  od  Dyrektora
Zarządu Infrastruktury Miejskiej.
W nawiązaniu do wypowiedzi  Pani  Prezydent  iż  kabel  został  uszkodzony i  potem naprawiony,
to stwierdził, iż budzi wątpliwości sens jego naprawy, skoro cały trzeba wymieniać.

Radny Bogusław Dobkowski wyraził  zadowolenie,  że w końcu realizowane są inwestycje  przy
Chełmońskiego i Legionów Polskich.
Jeżeli chodzi o wymianę kabla przy ul. Chełmońskiego, to powiedział, że czterdziestoletni kabel
musi już być wymieniony by spełniał swoją rolę. Ponadto podkreślił, że budowę należy zakończyć
w terminie.
Poinformował, że będzie głosował przeciw wnioskowi radnego Tadeusza Bobrowskiego.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski stwierdził, że nie podlega dyskusji to, iż
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inwestycję trzeba skończyć. Problem polega na tym, kto ma za to zapłacić.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Wojciech Gajewski powiedział o stanie ulicy Chełmońskiego.
Następnie  stwierdził,  że  gdyby  tego  kabla  energetycznego  nie  naprawiono  w  odpowiednim
terminie, to część osiedla byłaby odcięta od energii.
Natomiast jest za przełożeniem kabla, zdaje się na fachowców, którzy uzasadniają potrzebę jego
przełożenia i dostosowania do wymogów, które dzisiaj stawia się takim liniom energetycznym. 
Na zakończenie stwierdził, że inwestycje należy dokończyć.

Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka  odniosła  się  do  wypowiedzi
przedmówców.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała radnego Tadeusza Bobrowskiego, czy
podtrzymuje swój wniosek.

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Bobrowski podtrzymał swój wniosek.

Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka zwróciła  się  do  radnych  o
nieprzyjmowanie wniosku radnego Bobrowskiego z powodu tego, iż inwestycja jest już w trakcie
realizacji i musi być zakończona do końca czerwca, dlatego, że jest to realizacja inwestycji jeszcze
z  tamtego  roku  (tzw.  niewygasające).  Przełożenie  tego  punktu  na  czerwcową  sesję  sprawi,  że
inwestycja zostanie wstrzymana, a jej zakończenie nastąpi może za trzy miesiące.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poddał  pod  głosowanie  wniosek  radnego
Tadeusza  Bobrowskiego  dotyczący  wykreślenia  po  stronie  wydatków  kwoty  100.000  zł.
przeznaczonych na przebudowę linii energetycznej na ulicy Chełmońskiego.

Wyniki głosowania
ZA: 6, PRZECIW: 15, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1,
NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (6)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Anna Mrowińska, Jacek
Szaran, Adam Treder
PRZECIW (15)
Kamil Bierka,  Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Renata Stec
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Lewenstam 

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku nie
uwzględniła wniosku radnego Tadeusza Bobrowskiego.
Następnie poddała pod głosowanie projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 5, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (16)
Kamil Bierka,  Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski, Wojciech Gajewski,
Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski, Aldona
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Żurawska
PRZECIW (5)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Anna Mrowińska, Jacek Szaran, Adam
Treder
WSTRZYMUJĘ (1)
Ryszard Kruk
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Lewenstam 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na  2020 rok.
(Uchwała  Nr  XVIII/325/20 w sprawie  zmian w budżecie  Miasta  Słupska na 2020 rok  stanowi
załącznik Nr 43 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt.15. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na 2020 rok (druk
nr 18/16)

(czas nagrania: 1:13:35 – 1:17:52)
(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 44 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 19 maja.
W dniu 20 maja br. Prezydent Miasta Słupska  wniosła autopoprawkę do projektu uchwały, którą
radni niezwłocznie otrzymali.
(Autopoprawka  Prezydenta  Miasta  Słupska  –  pismo  z  dnia  20  maja  2020  r.  znak:BM-RPB-
I.3021.15.2020 stanowi załącznik Nr 45 do niniejszego protokołu).
Poinformowała,  że  projekt  uchwały  wraz  z  autopoprawką  był  przedmiotem  obrad  Komisji
Finansów, która zaopiniowała go pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 46 do niniejszego protokołu).
Następnie  poinformowała,  że  w  dniu  25  maja  Prezydent  Miasta  Słupska  wniosła  kolejną
autopoprawkę do projektu. Autopoprawkę tę przekazała radnym tego samego dnia.
(Autopoprawka  Prezydenta  Miasta  Słupska  –  pismo  z  dnia  25  maja  2020  r.  znak:BM-RPB-
III.3021.17.2020 stanowi załącznik Nr 47 do niniejszego protokołu).
Poprosiła  Skarbnika  Miasta  Słupska  Annę  Gajdę-Szewczuk  o  przedstawienie  projektu
wraz z autopoprawkami.

Skarbnik  Miasta  Słupska  Anna  Gajda  Szewczuk przedstawiła  projekt  uchwały
wraz z autopoprawkami.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie tego dokumentu?
Nikt  z  radnych  nie  zgłosił  się  więc  poddał  projekt  uchwały  pod  głosowanie
wraz z autopoprawkami.

Wyniki głosowania

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur
Wiszniewski, Aldona Żurawska
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BRAK GŁOSU (1)
Jacek Szaran 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
podjęła uchwałę w sprawie zmian w budżecie Miasta Słupska na  2020 rok.
(Uchwała  Nr  XVIII/326/20 w sprawie  zmian w budżecie  Miasta  Słupska na 2020 rok stanowi
załącznik Nr 48 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt.16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słup-
ska na lata 2020-2037 (druk nr 18/17).

(czas nagrania: 1:17:52 – 1:21:26)

(Projekt uchwały stanowi załącznik Nr 49 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 20 maja.
Projekt był przedmiotem obrad Komisji Finansów, która zaopiniowała go pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr  50 do niniejszego protokołu).
Następnie  poinformowała,  że  Prezydent  Miasta  Słupska  w  dniu  25  maja  2020  r.  wniosła
autopoprawkę, którą radni otrzymali w tym samym dniu.
(Autopoprawka Prezydenta  Miasta  Słupska – pismo z  dnia 25 maja 2020 roku znak:BM-RPB-
I.301.5.2019 stanowi załącznik Nr 51 do niniejszego protokołu).
Poprosiła  Skarbnik  Miasta  Słupska  Annę  Gajdę-Szewczuk  o  przedstawienie  projektu
wraz z autopoprawką.

Skarbnik Miasta Słupska Anna Gajda Szewczuk przedstawiła projekt uchwały wraz z autopoprawką.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie projektu uchwały.
Nikt z radnych się nie zgłosił.
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poddała  pod  głosowanie  projekt  uchwały
wraz z autopoprawką.

Wyniki głosowania

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart,  Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Paweł Szewczyk, Artur
Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ (6)
Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Jacek
Szaran, Adam Treder

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
podjęła uchwałę zmiany wieloletniej prognozy finansowej Miasta Słupska na lata 2020-2037.

(Uchwała  Nr XVIII/327/20 w sprawie  zmiany wieloletniej  prognozy finansowej  Miasta  Słupska
na lata 2020-2037 stanowi załącznik Nr 52 do niniejszego protokołu).
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Ad.pkt.  17  Podjęcie  uchwały  w sprawie  zmiany  uchwały  Nr XLVI/628/17  Rady  Miejskiej
w Słupsku z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie ustalenia wysokości stawek
opłat za zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg publicznych, dla których zarządcą
jest Prezydent Miasta Słupska (druk nr 18/2).

(czas nagrania: 1:21:27 – 1:28:45)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że projekt uchwały przekazała
radnym w dniu 14 maja.
Poprosiła  Zastępcę  Prezydenta  Miasta  Słupska  Marka  Golińskiego  o  przedstawienie  projektu
i uzasadnienia.
Zastępca  Prezydenta  Miasta  Słupska  Marek  Goliński przedstawił  projekt  uchwały
wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że Komisje:  Finansów
i Gospodarki Komunalnej zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki Nr 54 i 55 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać
głos w sprawie tego dokumentu?

Radny Jan Lange  podziękował Pani Prezydent za szybką pomoc dla przedsiębiorców zwłaszcza
branży gastronomicznej.

Radna Małgorzata  Lenart również podziękowała Pani Prezydent  za pomoc dla  przedsiębiorców
i zaapelowała o dalsze stwarzanie jak najlepszych możliwości w tym trudnym czasie.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała pod głosowanie projekt uchwały.

Wyniki głosowania

ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska  Stwierdzam, że Rada Miejska w Słupsku w
wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę  w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVI/628/17
Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat
za  zajęcie  1m2 pasa  drogowego dróg publicznych,  dla  których zarządcą  jest  Prezydent  Miasta
Słupska.
(Uchwała Nr XVIII/328/20 w sprawie zmiany uchwały Nr XLVI/628/17 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa
drogowego  dróg  publicznych,  dla  których  zarządcą  jest  Prezydent  Miasta  Słupska  stanowi
załącznik Nr 56 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt. 18 Podjęcie uchwały w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik
przyrody  rosnącego  w  granicach  administracyjnych  miasta  Słupska
(druk nr 18/1)
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(czas nagrania: 1:28:46 – 1:32:32)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 57 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały  radni
otrzymali w dniu 11 maja.
Poprosiła  Dyrektor  Wydziału   Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Katarzynę
Guzewską o przedstawienie projektu i uzasadnienia.

Dyrektor   Wydziału   Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  Komisja  Gospodarki
Komunalnej jednogłośnie zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 58 do niniejszego protokołu).
Następnie zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego projektu?
Nikt  z  radnych  nie  zgłosił  się  do  dyskusji,  w  związku  z  tym  Przewodnicząca  poddał  pod
głosowanie projekt uchwały.

Wyniki głosowania

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna  Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł  Skowroński,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur
Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Jacek Szaran 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego
za pomnik przyrody rosnącego w granicach administracyjnych miasta Słupska.

(Uchwała Nr XVIII/329 w sprawie zniesienia formy ochrony drzewa uznanego za pomnik przyrody
rosnącego w granicach administracyjnych miasta Słupska stanowi załącznik Nr 59 do niniejszego
protokołu).

Ad.pkt. 18A Podjęcie uchwały w sprawie uzgodnienia przeprowadzenia zabiegów pielęgnacyj-
nych  i cięć technicznych drzewa będącego pomnikiem przyrody (druk nr 18/18)

(czas nagrania: 1:32:32 – 1:36:32)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu)
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska przypomniała,  że  projekt  uchwały  został
wprowadzony do porządku obrad w dniu dzisiejszym.

Poprosiła  Dyrektor  Wydziału   Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Katarzynę
Guzewską o przedstawienie projektu i uzasadnienia.

Dyrektor   Wydziału   Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Katarzyna  Guzewska
podziękowała  Radzie  Miejskiej  za  prowadzenie  projektu  do  dzisiejszego  porządku  obrad.
Następnie przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.
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Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poprosiła,  aby  na  przyszłość  do  projektu
uchwały dołączać mapkę lokalizacyjną danego miejsca.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego projektu?
Nikt z radnych nie zgłosił się do dyskusji, więc poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Artur Wiszniewski 

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku
podjęła  uchwałę  w  sprawie  uzgodnienia  przeprowadzenia  zabiegów  pielęgnacyjnych  i  cięć
technicznych drzewa będącego pomnikiem przyrody.
(Uchwała  Nr  XVIII/330/20  w  sprawie  uzgodnienia  przeprowadzenia  zabiegów  pielęgnacyjnych
i cięć technicznych drzewa będącego pomnikiem przyrody stanowi załącznik Nr 61 do niniejszego
protokołu).

Ad.pkt.19 Podjęcie  uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji  o obniżenie podatku od lokali
przeznaczonych na działalność gospodarczą (druk nr 18/13)

(czas nagrania: 1:36:33 – 1:42:10)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 60 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 6 kwietnia 2020 r.
do Rady Miejskiej w Słupsku wpłynęła petycja w sprawie obniżenia podatków od lokali przezna-
czonych na działalność gospodarczą o 75% w 2020 r.
Petycje przekazała do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku,
która  na  posiedzeniu  12  maja  2020  r.   po  zapoznaniu  się  z  treścią  petycji  oraz  stanowiskiem
Prezydent  Miasta  w  drodze  dyskusji,  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  zaopiniowała
ją negatywnie stojąc na stanowisku, iż każdy przypadek należy rozpatrywać indywidualnie. 
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 63 do niniejszego protokołu).
Na podstawie  §  3  pkt.  4  Regulaminu  pracy Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  stanowiącego
załącznik Nr 4a do Statutu Miasta Słupska przygotowała  w oparciu o stanowisko Komisji, projekt
uchwały w sprawie negatywnego rozpatrzenia petycji  i umieściła go w porządku obrad sesji.
Petycję,  stanowisko  Prezydent  Miasta,  stanowisko  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji
oraz inicjatywę uchwałodawczą – projekt uchwały druk Nr 18/13 zawierający uzasadnienie, radni
otrzymali do zapoznania.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.
Nikt z radnych nie zgłosił się.
Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania

ZA: 20, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
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Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna  Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk
PRZECIW (1)
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ (1)
Adam Treder
BRAK GŁOSU (1)
Artur Wiszniewski

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia petycji o obniżenie podatku
od lokali przeznaczonych na działalność gospodarczą.
(Uchwała Nr XVIII/331/20 w sprawie rozpatrzenia petycji o obniżenie podatku od lokali przezna-
czonych na działalność gospodarczą stanowi załącznik Nr 64 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt.20  Podjęcie  uchwały  w sprawie  przekazania  petycji  do  rozpatrzenia  Prezydentowi
Miasta Słupska (druk nr 18/6).

(czas nagrania: 1:42:15 – 1:54:46)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 65 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 17 lutego 2020 r.
do Rady Miejskiej w Słupsku wpłynęła petycja w sprawie znacznego ograniczenia koszenia trawni-
ków miejskich w 2020 roku.
Petycje przekazała do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku,
która na posiedzeniu w dniu 12 maja 2020 r.  po zapoznaniu się z treścią petycji w drodze dyskusji,
w  wyniku  głosowania  większością  głosów  stwierdziła  brak  właściwości  Rady  do  rozpatrzenia
petycji, gdyż wymienione w niej żądanie należy do kompetencji Prezydenta Miasta Słupska.
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 66 do niniejszego protokołu).
Przytoczyła zapisy z ustawy o petycjach mówiące o właściwości organów.
Dodała,  że  na  podstawie  §  3  pkt.  4  Regulaminu  pracy  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji
stanowiącego załącznik Nr 4a do Statutu Miasta Słupska przygotowała w oparciu o stanowisko
Komisji,  projekt  uchwały  w  sprawie  przekazania  petycji  do  rozpatrzenia  Prezydentowi  Miasta
Słupska  i umieściła go w porządku obrad sesji.
Petycję, stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz inicjatywę uchwałodawczą – projekt
uchwały druk Nr 18/6 zawierający uzasadnienie przekazała radnym do zapoznania.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.

Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka powiedziała,  że  nie  czekając
na rozstrzygnięcie Rady Miasta wynikające z przepisów prawa podjęto już działania mające na celu
zatrzymywanie wody, między innymi przez niekoszenie traw. 
Jedyne koszenie traw odbywało się tylko na terenach, gdzie do tego zobowiązywały zapisy umów
inwestycji realizowanych ze środków zewnętrznych.
Poinformowała, że jednak w tym tygodniu odbędzie się pierwsze duże koszenie traw, ponieważ
gdyby nie  rozpoczęto  tego,  trawy ulegną  kompletnej  degradacji.  Dodała,  że  koszenie  to  także
pielęgnacja.

W dyskusji  udział  wzięli:  Wiceprzewodniczący  Rady  Miejskiej  Tadeusz  Bobrowskiego,  radny
Jan Lange, radny Kazimierz Czyż.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska odczytała  pytania  i  wnioski  radnego



20

Bogusława  Dobkowskiego  przesłane  mailem w  sprawie  uchwały  Nr  18/6  i  petycji  w  sprawie
ograniczenia częstotliwości koszeń trawników radnego Bogusława Dobkowskiego.
(Wystąpienie  radnego  Bogusława  Dobkowskiego  stanowi  załącznik  Nr  67  do  niniejszego
protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby jeszcze zabrać głos.
Nikt z radnych się nie zgłosił, więc poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński,
Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ (1)
Łukasz Jaworski 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku  głosowania  większością  głosów  podjęła  uchwałę  w  sprawie  przekazania  petycji
do rozpatrzenia Prezydentowi Miasta Słupska
(Uchwała Nr XVIII/332/20 w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia Prezydentowi Miasta
Słupska stanowi załącznik Nr 68 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt.  21 Podjęcie uchwały w sprawie przekazania petycji  do rozpatrzenia Prezydentowi
Miasta Słupska (druk nr 18/7)

(czas nagrania: 1:54:47 – 1:57:50)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 69 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 31 marca 2020 r.
do Rady Miejskiej w Słupsku wpłynęła petycja w sprawie powstrzymania wycinki drzew nad Słu-
pią. Petycje przekazała do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słup-
sku, która na posiedzeniu w dniu 12 maja 2020 r.  po zapoznaniu się z treścią petycji w drodze dys-
kusji, w wyniku głosowania jednogłośnie stwierdziła brak właściwości Rady do rozpatrzenia pety-
cji, gdyż wymienione w niej żądanie należy do kompetencji Prezydenta Miasta Słupska.
(Opinia Komisji SWiP stanowi załącznik Nr 70 do niniejszego protokołu).
Poinformowała, że na podstawie § 3 pkt. 4 Regulaminu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
stanowiącego załącznik Nr 4a do Statutu Miasta Słupska przygotowała w oparciu o stanowisko
Komisji,  projekt  uchwały  w  sprawie  przekazania  petycji  do  rozpatrzenia  Prezydentowi  Miasta
Słupska  i umieściła go w porządku obrad sesji.
Petycję, stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz inicjatywę uchwałodawczą – projekt
uchwały druk Nr 18/7 zawierający uzasadnienie przekazała radnym do zapoznania.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.
Nikt z radnych nie zgłosił się, więc poddała projekt pod głosowanie.
Wyniki głosowania
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (23)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
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Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska
Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska w Słupsku w
wyniku  głosowania  podjęła  uchwałę  w  sprawie przekazania  petycji  do  rozpatrzenia
Prezydentowi Miasta Słupska
(Uchwała Nr XVIII/333/20  w sprawie przekazania petycji do rozpatrzenia Prezydentowi Miasta
Słupska stanowi załącznik Nr 71 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt. 22 Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (druk nr 18/8)

(czas nagrania: 1:57:51 – 2:01:12)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 72 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 24 marca 2020 r. do
Rady Miejskiej w Słupsku wpłynęła petycja w sprawie przyjęcia przez Radę Miejską w Słupsku
uchwały w sprawie ochrony zdrowia mieszkańców przed elektroskażeniem.

Petycje przekazałam do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku,
która na posiedzeniu w dniu 12 maja 2020 r.  po zapoznaniu się z treścią petycji w drodze dyskusji,
w wyniku głosowania jednogłośnie stwierdziła braki formalne ww. petycji.
(Opinia Komisji SWiP stanowi załącznik Nr 73 do niniejszego protokołu).
Poinformowała, że na podstawie § 3 pkt. 4 Regulaminu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
stanowiącego załącznik Nr 4a do Statutu Miasta Słupska przygotowała na podstawie stanowiska
Komisji,  projekt  uchwały  w  sprawie  pozostawienia  petycji  bez  rozpatrzenia   i  umieściła
go w porządku obrad sesji.
Petycję, stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz inicjatywę uchwałodawczą – projekt
uchwały druk Nr 18/8 zawierający uzasadnienie przekazała radnym do zapoznania.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.
Nikt z radnych nie zabrał głosu, dlatego poddał pod głosowanie projekt uchwały.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart,
Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Paweł
Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Adam Treder
WSTRZYMUJĘ (1)
Kazimierz Czyż 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia.
(Uchwała Nr XVIII/334/20 w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia stanowi załącznik Nr
74 do niniejszego protokołu)
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Ad.pkt.  23  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  skargi  na  kierownika  miejskiej  jednostki
organizacyjnej - Dyrektora Zarządu Infrastruktury Miejskiej  w Słupsku (druk
nr 18/9).

(czas nagrania: 2:01:13 – 2:04:49)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 75 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 29 kwietnia 2020 r.
do Rady Miejskiej w Słupsku wpłynęła skarga na działalność kierownika miejskiej jednostki orga-
nizacyjnej - Dyrektora Zarządu Infrastruktury Miejskiej w Słupsku w zakresie uniemożliwienia za-
gospodarowania otoczenia nagrobków na Cmentarzu Komunalnym przy ul. Maxa Josepha.

Skargę przekazała do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku,
która na posiedzeniu w dniu 12 maja 2020 r.   po zapoznaniu się z treścią skargi, stanowiskiem
Prezydenta Miasta w drodze dyskusji, w wyniku głosowania jednogłośnie uznała ją za bezzasadną.
(Opinia Komisji SWiP stanowi załącznik Nr 76 do niniejszego protokołu)
Dodała,  że  na  podstawie  §  3  pkt.  4  Regulaminu  pracy  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji
stanowiącego załącznik Nr 4a do Statutu Miasta Słupska przygotowała w oparciu o stanowisko
Komisji, projekt uchwały w tej sprawie  i umieściła  go w porządku obrad sesji.
Skargę,  stanowisko  Prezydent  Miasta  Słupska,  stanowisko  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji
oraz  inicjatywę  uchwałodawczą  –  projekt  uchwały  druk  Nr  18/9  zawierający  uzasadnienie
przekazała radnym do zapoznania.
Jednocześnie wniosła autopoprawkę do projektu uchwały dotyczącą nazwy ulicy, która prawidłowo
winna brzmieć: Rabina dr. Maxa Josepha.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.
Nikt z radnych nie zgłosił się w związku z tym poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod
głosowanie.

Wyniki głosowania

ZA: 22, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Wojciech  Gajewski,
Bożena Hołowienko,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński,
Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder, Artur Wiszniewski,
Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Bogusław Dobkowski 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie skargi na kierownika miejskiej jednostki or-
ganizacyjnej - Dyrektora Zarządu Infrastruktury Miejskiej w Słupsku.

(Uchwała Nr XVIII/335/20  w sprawie skargi na kierownika miejskiej  jednostki  organizacyjnej -
Dyrektora  Zarządu Infrastruktury  Miejskiej  w Słupsku  stanowi  załącznik  Nr  77  do niniejszego
protokołu).

Ad.pkt. 24 Podjęcie uchwały w sprawie skargi na bezczynność Prezydenta Miasta Słupska
(druk nr 18/10).

(czas nagrania: 2:04:49 – 2:08:36)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 78 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 26 lutego 2020 r.
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do Rady Miejskiej w Słupsku wpłynęła skarga na bezczynność Prezydenta Miasta Słupska w związ-
ku z zaniechaniem wykonania postanowienia SKO w Słupsku z dnia 2 sierpnia 2019 r.
Skargę przekazała do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku,
która na posiedzeniu w dniu 12 maja 2020 r.  po zapoznaniu się z treścią skargi w drodze dyskusji,
w wyniku głosowania jednogłośnie stwierdziła brak właściwości Rady do jej rozpatrzenia.
(Opinia Komisji SWiP stanowi załącznik Nr 79 do niniejszego protokołu).
Dodała,  że  na  podstawie  §  3  pkt.  4  Regulaminu  pracy  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji
stanowiącego załącznik Nr 4a do Statutu Miasta Słupska przygotowała  w oparciu o stanowisko
Komisji, projekt uchwały w tej sprawie  i umieściła go w porządku obrad sesji.
Skargę, stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz inicjatywę uchwałodawczą – projekt
uchwały druk Nr 18/10 zawierający uzasadnienie przekazała radnym do zapoznania.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.

Nikt z radnych nie zgłosił się, więc poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna Mrowińska,  Anna  Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,
Paweł Skowroński, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Artur Wiszniewski

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że  Rada Miejska w Słupsku w
wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie  skargi  na bezczynność Prezydenta Miasta
Słupska.
(Uchwała Nr XVIII/336/20  w sprawie skargi na bezczynność Prezydenta Miasta Słupska stanowi
załącznik Nr 80 do niniejszego protokołu)

Ad.pkt.25 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika miejskiej jednostki
organizacyjnej  -  dyrektora  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Rodzinie  w  Słupsku
(druk nr 18/11).

(czas nagrania: 2:08:37 – 2:11:57)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 81 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 19 lutego 2020 r.
do Rady Miejskiej w Słupsku wpłynęła skarga  na kierownika miejskiej jednostki organizacyjnej -
Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Słupsku w zakresie sposobu prowadzenia po-
stępowań administracyjnych oraz ich skutku w postaci postępowania egzekucyjnego.
Skargę przekazała do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku,
która na posiedzeniu w dniu 12 maja 2020 r.   po zapoznaniu się z treścią skargi, stanowiskiem
Prezydenta Miasta w drodze dyskusji, w wyniku głosowania jednogłośnie uznała brak właściwości
Rady Miejskiej w Słupsku do rozpatrzenia skargi i jako właściwy organ wskazała Samorządowe
Kolegium Odwoławcze w Słupsku.
(Opinia Komisji SWiP stanowi załącznik Nr 82 do niniejszego protokołu).
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Poinformowała, że na podstawie § 3 pkt. 4 Regulaminu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
stanowiącego załącznik Nr 4a do Statutu Miasta Słupska przygotowała w oparciu o stanowisko
Komisji, projekt uchwały w tej sprawie i umieściła go w porządku obrad sesji.
Skargę,  stanowisko  Prezydent  Miasta  Słupska,  stanowisko  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji
oraz  inicjatywę  uchwałodawczą  –  projekt  uchwały  druk  Nr  18/11  zawierający  uzasadnienie
przekazała radnym do zapoznania.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.
Nikt z radnych nie zgłosił się, więc poddał projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech  Gajewski,  Łukasz  Jaworski,  Ryszard  Kruk,  Jan  Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech
Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński,
Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur  Wiszniewski,  Aldona
Żurawska
WSTRZYMUJĘ (2)
Bożena Hołowienko, Jacek Szaran 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia skargi na kierownika miejskiej
jednostki organizacyjnej - dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Słupsku.
(Uchwała  Nr  XVIII/337/20  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  kierownika  miejskiej  jednostki
organizacyjnej - dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Rodzinie w Słupsku stanowi załącznik Nr
83 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt.  26 Podjęcie  uchwały  w sprawie  skargi  na działalność  Prezydenta  Miasta  Słupska
(druk nr 18/12).

(czas nagrania: 2:11:57 – 2:15:22)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 84 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 22 kwietnia 2020 r.
do Rady Miejskiej w Słupsku wpłynęła skarga na działalność Prezydenta Miasta Słupska w zakresie
prowadzenia remontu ulicy Zaborowskiej i odcięcia mieszkańców od drogi publicznej.
Skargę przekazała do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku,
która na posiedzeniu w dniu 12 maja 2020 r.   po zapoznaniu się z treścią skargi, stanowiskiem
Prezydenta  Miasta  w  drodze  dyskusji,  w  wyniku  głosowania  większością  głosów  uznała
ją za bezzasadną.
(Opinia Komisji SWiP stanowi załącznik Nr 85 do niniejszego protokołu).
Poinformowała, że na podstawie § 3 pkt. 4 Regulaminu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
stanowiącego załącznik Nr 4a do Statutu Miasta Słupska przygotowała na podstawie stanowiska
Komisji, projekt uchwały w tej sprawie i umieściła go w porządku obrad sesji.
Skargę, stanowisko Prezydent Miasta Słupska, stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji oraz
inicjatywę uchwałodawczą – projekt uchwały druk Nr 18/12 zawierający uzasadnienie przekazała
radnym do zapoznania.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.
Nikt z radnych nie zgłosił się, więc poddała projekt uchwały pod głosowanie.
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Wyniki głosowania
ZA: 17, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (17)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart, Wojciech Lewenstam, Mirosława Sagun-Lewandowska, Paweł Skowroński, Jacek Szaran,
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (3)
Anna Rożek, Renata Stec, Paweł Szewczyk
WSTRZYMUJĘ (3)
Anna Mrowińska, Piotr Skowroński, Adam Treder 

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie skargi na działalność Prezydenta Miasta
Słupska.
(Uchwała Nr XVIII/338/20  w sprawie skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupska stanowi
załącznik Nr 86 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt. 27 Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia wniosku o odstąpienie od żądania zwrotu
bonifikaty udzielonej  przy sprzedaży mieszkania położonego w Słupsku przy
ul. Armii Krajowej (druk nr 18/14).

(czas nagrania: 2:15:22 – 2:19:25)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 87 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 18 lutego 2020 r.
do Rady Miejskiej w Słupsku wpłynął wniosek o odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielo-
nej przy sprzedaży mieszkania położonego w Słupsku przy ul. Armii Krajowej.

Wniosek przekazała do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku,
która  na posiedzeniu w dniu 12 maja 2020 r.  po zapoznaniu się  z  jego treścią  i  stanowiskiem
Prezydenta  Miasta  w drodze  dyskusji,  w wyniku głosowania  większością  głosów zaopiniowała
wniosek negatywnie rekomendując niewyrażenie zgody na odstąpienie od zwrotu bonifikaty.
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 88 do niniejszego protokołu).
Następnie poinformowała, że na podstawie § 3 pkt. 4 Regulaminu pracy Komisji Skarg, Wniosków
i  Petycji  stanowiącego  załącznik  Nr  4a  do  Statutu  Miasta  Słupska  przygotowała  w  oparciu
o stanowisko Komisji, projekt uchwały w tej sprawie i umieściła go w porządku obrad sesji.
Wniosek, stanowisko Prezydent Miasta Słupska, stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
oraz  inicjatywę  uchwałodawczą  –  projekt  uchwały  druk  Nr  18/14  zawierający  uzasadnienie
przekazała radnym do zapoznania.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.
Nikt z radnych nie zgłosił się, więc poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania

ZA: 19, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (19)
Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech
Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata Lenart,
Wojciech  Lewenstam,  Anna Rożek,  Mirosława Sagun-Lewandowska,  Piotr  Skowroński,  Renata
Stec, Jacek Szaran, Adam Treder, Artur
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Wiszniewski, Aldona Żurawska
PRZECIW (1)
Kamil Bierka
WSTRZYMUJĘ (2)
Anna Mrowińska, Paweł Skowroński
BRAK GŁOSU (1)
Paweł Szewczyk

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia wniosku o odstąpienie od żąda-
nia  zwrotu  bonifikaty  udzielonej  przy  sprzedaży  mieszkania  położonego  w  Słupsku  przy
ul. Armii Krajowej.
(Uchwała Nr XVIII/339/20 w sprawie rozpatrzenia wniosku o odstąpienie od żądania zwrotu bonifi-
katy udzielonej przy sprzedaży mieszkania położonego w Słupsku przy ul. Armii Krajowej stanowi
załącznik Nr 89 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt.  28.  Podjęcie  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  o  odstąpienie  od  żądania
zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży mieszkania położonego w Słupsku
przy ul. Sygietyńskiego (druk  nr 18/15)

(czas nagrania: 2:19:26 – 2:22:57)

(Projekt uchwały stanowi załącznik nr 90 do niniejszego protokołu)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 17 lutego 2020 r.
do Rady Miejskiej w Słupsku wpłynął wniosek o odstąpienie od żądania zwrotu bonifikaty udzielo-
nej przy sprzedaży mieszkania położonego w Słupsku przy ul. Sygietyńskiego.

Wniosek przekazała do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Słupsku,
która na posiedzeniu w dniu 12 maja 2020 r.   po zapoznaniu się z treścią wniosku, stanowiskiem
Prezydenta  Miasta  w drodze  dyskusji,  w wyniku głosowania  większością  głosów zaopiniowała
wniosek negatywnie rekomendując niewyrażenie zgody na odstąpienie od zwrotu bonifikaty.
(Opinia Komisji SWiP stanowi załącznik Nr 91 do niniejszego protokołu).
Poinformowała, że na podstawie § 3 pkt. 4 Regulaminu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
stanowiącego załącznik Nr 4a do Statutu Miasta Słupska przygotowała w oparciu o stanowisko
Komisji projekt uchwały w tej sprawie i umieściła go w porządku obrad sesji.
Wniosek, stanowisko Prezydent Miasta Słupska, stanowisko Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
oraz  inicjatywę  uchwałodawczą  –  projekt  uchwały  druk  Nr  18/15  zawierający  uzasadnienie
przekazała radnym do zapoznania.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.
Nikt z radnych nie zgłosił się, więc poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil Bierka, Tadeusz Bobrowski, Beata Chrzanowska, Kazimierz Czyż, Bogusław Dobkowski,
Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,
Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ (3)
Anna Mrowińska, Anna Rożek, Paweł Skowroński 



27

Przewodnicząca  Rady Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada Miejska w Słupsku
w wyniku głosowania podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia wniosku o odstąpienie od żąda-
nia  zwrotu  bonifikaty  udzielonej  przy  sprzedaży  mieszkania  położonego  w  Słupsku  przy
ul. Sygietyńskiego.
(Uchwała  Nr  XVIII/340/20  w  sprawie  rozpatrzenia  wniosku  o  odstąpienie  od  żądania  zwrotu
bonifikaty  udzielonej  przy  sprzedaży  mieszkania  położonego  w  Słupsku  przy  ul.  Sygietyńskiego
stanowi załącznik Nr 92 do niniejszego protokołu).

Ad.pkt. 29. Interpelacje i zapytania radnych.

(czas nagrania: 2:22:57 – 2:24:07)

Nikt z radnych nie zgłosił żadnej interpelacji ani zapytania.

Ad.pkt.30. Sprawy bieżące.

(czas nagrania: 2:24:08 – 2:26:10)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska odczytała  pytania  i  wnioski  radnego
Bogusława  Dobkowskiego  przesłane  mailem  dotyczące  sprawozdania  MOPR  z  działalności
za 2019 rok. Odpowiedź na pytania zostanie udzielona radnemu na piśmie.
(Wystąpienie  radnego  Bogusława  Dobkowskiego  stanowi  załącznik  Nr  67  do  niniejszego
protokołu).
Następnie  przypomniała,  że  zbliża  się  termin  złożenia  oświadczenia  majątkowego.  Poprosiła
radnych, którzy jeszcze oświadczenia nie złożyli o wywiązanie się z tego obowiązku.
Następnie stwierdziła, że porządek obrad dzisiejszej sesji został zrealizowany. 
Zamknęła 18. w obecnej kadencji sesję Rady Miejskiej w Słupsku.
Koniec sesji: 11.22.
Protokół sporządziła:
inspektor w BRM
Bożena Dacko

Sekretarz obrad:
    Wiceprzewodniczący 
Rady Miejskiej  w Słupsku                                                             Przewodnicząca
                                                                                                  Rady Miejskiej w Słupsku
      Wojciech Gajewski
                                                                                                      Beata Chrzanowska


